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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Sint Nicolaas bezoekt ons jaarlijks in onze donkerste maand. Hoewel afgelopen Covid-jaren er ook

niet om logen, wordt het feest deze keer in wel erg onzekere tijden gevierd. De ene crisis volgt de

andere op en we worden heen en weer geslingerd tussen verontrustende berichten over de oorlog,

het klimaat en prijsstijgingen. lntussen verwachten we van burgers dat ze hun huizen isoleren, zo min

mogelijk vliegen, overschakelen op duuzame energiebronnen en zo zuinig mogelijk met energie

omgaan.

Wat dat laatste betreft geven bedrijven, instellingen en ook overheden niet bepaald het goede

voorbeeld. Ondanks herhaalde campagnes, fietsen veel burgers's avonds naar huis langs helder

verlichte bedrijfs-, kantoor- en schoolgebouwen. Ook de straatverlichting is weliswaar aan een klok,

maar niet aan een schemerschakeling gekoppeld, waardoor deze vaak te vroeg in- en te laat

uitschakelt.

De fractie van Vitaal Liberaal heeft hierover de volgende vragen:

1. Onderschrijft u dat we als Roosendaal een hele goede beurt zouden maken als verlichting niet

brandt wanneer dat niet nodig is?

2. Onderschrijft u de educatieve waarde van een goed voorbeeld en vooral de destructieve waarde

van een slecht voorbeeld?

3. Vitaal Liberaal begrijpt dat de gemeente niet alles in de hand heeft, maar bent u bereid via de

geijkte communicatiekanalen (w.o. Stadserf) een algemene oproep te doen aan ieder die het aangaat

toch vooral zuinig met energie om te gaan en dat 'zichtbaar' te maken door de verlichting waar het

kan uit te doen?

4. Bent u, tenslotte, bereid uw contacten met het ondenrvijs te gebruiken om aan te dringen op

aandacht voor dit onderwerp in de lesuren?

Namens de fractie van Vitaal Liberaal,

Jac Wezenbeek
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Onderschrijft u dat we als Roosendaal een hele goede beurt zouden maken als
verlichting niet brandt wanneer dat niet nodig is?

2.

Het uitschakelen van de verlichting is ligt gevoeliger dan op het eerste gezicht lijkt. De

gemeente dient zorg te dragen voor sociale- en verkeersveiligheid. Om dit te kunnen

waarborgen is openbare verlichting noodzakelijk. Bij elk nieuw ontwerp wordt bekeken wat voor

verlichting er noodzakelijk is. De gemeente Roosendaal is uiteraard wel met een

energietransitie bezig, als het de openbare verlichting betreft. Alle openbare verlichting welke

voor veryanging in beeld komt, wordt vervangen door LED-armaturen of lampen. Momenteel

wordt er ook gekeken naar het oprekken van de levensduur van de objecten (maatschappelijk

verantwoorde manier) voor de openbare verlichting om zo duurzaam mogelijk om te gaan met

grondstoffen. Waar verlichting niet noodzakelijk is, wordt gekeken of de verlichting kan worden

verwijderd. Denk hierbij aan verlichting in het buitengebied (meer donkerte voor de

natuur). Verder wordt een groot gedeelte van de bestaande en alle nieuwe verlichting gedimd

volgens het volgende schema: 30% dimmen tussen 22u en 0u, 50% dimmen tussen 0u en 5u,

30% dimmen tussen 5u en 6u .

Onderschrijft u de educatieve waarde van een goed voorbeeld en vooral de destructieve
waarde van een slecht voorbeeld?

Ja, het geven van een goed voorbeeld kan er voor zorgen dat dat goede voorbeeld wordt
gevolgd.

3. Vitaal Liberaal begrijpt dat de gemeente niet alles in de hand heeft, maar bent u bereid
via de geijkte communicatiekanalen (w.o. Stadserf) een algemene oproep te doen aan

ieder die het aangaat toch vooral zuinig met energie om te gaan en dat 'zichtbaar'te
maken door de verlichting waar het kan uit te doen?

Wijzijn bereid om een oproep te plaatsen om zuinig om te gaan met energie. Gezien de eerder
genoemde sociale- en verkeersveiligheid is het niet mogelijk om openbare verlichting uit te

zetten.

Bent u, tenslotte, bereid uw contacten met het onderwijs te gebruiken om aan te dringen
op aandacht voor dit onden¡verp in de lesuren?

Duurzaamheid en energiebesparing is alvoortdurend onderwerp van gesprek. Maar uiteraard

zal daar de komende tijd extra aandacht aan gegeven worden.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van
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